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Abstract (en)
The method involves displaying first time information provided by a time base corresponding to an active mode of operation, and testing a first
criterion associated with second time information. A second criterion relating to motion information provided by a detection unit of a port (10) of an
electronic apparatus (100) is tested. A third criterion is represented to physical quantity such that a passage of the active mode is activated to a user.
The position of a rotor of an electric motor is calculated at regular intervals when a needle is identical to generate least interference.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un appareil électronique (100) comportant un boîtier contenant un microcontrôleur (1) alimenté en énergie électrique
par des moyens de stockage de l'énergie électrique (3) et connecté à une base de temps (5), des moyens de mesure de la luminosité (9), des
moyens de détection du port (10) dudit appareil (100), ledit microcontrôleur étant également connecté à des premiers moyens d'affichage (7a) et
des seconds moyens d'affichage (7b) agencés pour, dans un mode de fonctionnement actif, être commandés par circuit électronique de contrôle
pour afficher au moins une information au moins fournie par la base de temps.
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